
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Krzysztofa Kwiatkowskiego

na 31. posiedzeniu Senatu
w dniu 22 kwietnia 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

W trakcie dy¿urów senatorskich wielokrotnie informowano mnie o zaprzestaniu produkcji leków car-
donit i molsidomina. Chorzy skar¿¹ siê, ¿e leki te zosta³y wycofane, a nie wprowadzono ich zamienników.

Problem dotyczy ogromnej grupy ludzi dotkniêtych chorobami serca, szczególnie niewydolnoœci¹ na-
czyñ wieñcowych i d³awic¹ piersiow¹.

Terapia prowadzona tymi lekami przynosi³a bardzo dobre efekty i teraz chorzy martwi¹ siê, ¿e zosta-
n¹ one zaprzepaszczone, a konsekwencje bêd¹ bardzo powa¿ne dla stanu ich zdrowia.

W zwi¹zku z tym proszê o informacjê, jakie dzia³ania planuje w tym zakresie podj¹æ Ministerstwo
Zdrowia.

Krzysztof Kwiatkowski




